
PROTOKOLL vid sammanträde i 
Djurgårdens IF:s överstyrelse 
den 9/3/53 på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Evert 
Karlsson, Liliequist;

förhindfade: Nordlund, Norén och 
Eckerbrant.

§ 1.
Ordf. Öppnade sammanträdet med att hälsa ledamöterna välkomna 

till höstens första sammanträde.

§ 2.
Protokoll från sammanträdet den 23/6 föredrogs och godkändes 

befintligt skick.

§ 3.
Diskuterades impregnering av skidbacken i Hammarby i och med 

att medel härför ställts i utsikt av RF. Beslöts uppdra åt Norén 
att i saken rådgöra med skidsektionens styrelse.

I fråga om DIF:s ansökan hos Idrottsstyrelsen om anslag till 
eller försäljning av skidbacken meddelade Dunér att IS:s direktör 
M. Magnusson varit oanträffbar under sommaren men skulle återkomma 
den 17/8, efter Vilket datum något besked skulle kunna påräknas 
om utsikterna att förbättra skidbacksekonomin.

§ 5.
Då polismyndigheterna krävt att föreningens ansökan om för

säljnings- och serveringsrättigheter vid skidbacken skulle ut
ställas på viss person i styrelsen, meddelade Liliequist, att 
han nämnt Ingvar Norén som lämplig man i detta avseende. Tillstånd 
rapporterades nu också av ÖÄ ha utfärdats för Norén. I anslut
ning härtill meddelades, att Djurgårdens Supporterklubb förklarat 
sig beredd att rycka in och sta för ruljansen.

§ 6.
Diskuterades möjligheten att hyra ut skidbackens torn för 

reklamändamål. Kontakt skulle tas med Apotekarnas som kunde anses 
ha särskilt intresse härför såsom leverantör till den planerade 
serveringen i backen.

§ 7.
På förslag av Dunér beslöts att ta till protokollet ett kon

firmerande av ett beslut från sammanträde under juni 1953, att ÖS 
beslutat tilldela sekr. Liliéquist föreningens silverplakett för 
dennes arbete med. ”Djurgårdarens” jubileumstidning. Vid beslutets 
fattande hade Liliequist och Rinman tillfälligt lämnat samman
trädet. Liliequist tillät sig ta tillfället i akt att till Över
styrelsen framföra sitt tack för hedersbevisningen.

§ 8.
Beslöts att till protokollet skulle antecknas, att sank

tion lämnats fotbollssektionen att företa den resa till



Moskva, varifrån Djurgårdens fotbollstrupp lyckligt återvänt hem 
med. det; resultatet, att en match förlorats med. knapp marginal och en 
spelats oavgjord. På grund av de säregna underhandlingsförhållanden 
som alltid råder vid idrottsutbyte med Sovjetunionen hade ÖS vid 
något sammanträde ej kunnat meddela sanktion för denna resa. Under 
hand hade ÖS emellertid godkänt fotbollsektionens åtgöranden och 
slutligen tillstyrkt resan och villkoren för densamma. Villkoren inne
bar i stort sett att Sovjet betalade resa och uppehälle för Djurgår
dens trupp och att Djurgården gjorde samma motprestation vid ett be
sök av ett ryskt lag i Sverige.

§ 9.
Diskuterades anskaffandet av en ny prismonter, då den gamla hota

des att sprängas innifrån på grund av anhopningen av priser. Förslag 
skulle av Dunér inskaffas till kommande sammanträde. Prov på dörr
skylt i rostfritt material företeddes av skyltfirma. Uppdrogs åt 
Dunér att beställa skylt i enlighet med visat prov.

§ 10.
Beslöts uppdra åt Dunér att försöka åstadkomna en överens

kommelse med Sporrongs om inköp av ett större antal medaljer /för
slagsvis 200 brons och 25 silver/ att ligga i lager hos firman för 
ett vid behov uttas av föreningen. I överenskommelsen skulle ingå, 
att likvid finge lämnas under hand med medaljernas uttagande.

§ 11.
Meddelades att Dunér tillsammans med Lyberg fr. fotbollsek

tionen vid sammanträde med Kgl, Stadionstyrelsen den 7/8 av Tage 
Ericson givits besked att DIF i fortsättningen skulle hyresfritt få 
disponera vindutrymme i Stadiontornet 7 tr. För behövlig enklare in
redning med en grind och hyllor skulle DIF svara. Grinden skulle an
skaffas genom fotbollsektionen. Bekräftelse på överenskommelsen 
skulle i brev tillställas Stadionstyrelsen.

§ 12.
Kontraktet med Stadion rapporterades ännu ej vara förnyat. Sta

dion hade vid senaste sammanträdet ej oförklarat sig berett efter
komma Djurgårdens anhållan om sänkt hyra, från 20 till 17 1/2 procent. 
Den senare procentsatsen kunde dock bli aktuell därest Djurgården 
gick med på längre kontraktid än 3 år. Underhandlingarna med Stadion 
fortsätter.

§ 13.
Beslöts infordra statförslag från de olika sektionerna med 

betonande av att såväl utgifter som inkomster måste specificeras. 
Förslagen skulle vara ÖS tillhanda till första sammanträdet i sep
tember,

§ 14.
Avslutades sammanträdet.


